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P R O T O K Ó Ł NR V/24 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna 115 A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 24 czerwca 2024 roku 

                                                     czas trwania od 1500 do 1704 

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

Otwarcia V sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie, który poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, 

retransmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i 

nagrania z obrad są udostępniane  specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie 

obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych 

treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pana Bartosza Jabłońskiego Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, gości specjalnych Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej bryg. Pana 

Wojciecha Witkowskiego z ramienia gminnego Komendanta Ochotniczej Straży Pożarnej Pana 

Tadeusza Szydłowskiego, Przedstawiciela Posterunku Policji Kierownika Posterunku Policji w 

Dobiegniewie aspiranta Pana Zbigniewa Ignasiaka, Panią Agnieszkę Walendzik Prezesa PUK 

Komunalni, Panią Marlenę Pawłowską Dyrektora Centrum Usług Wspólnych, Panią Barbarę 

Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego, Panią Sabinę Józwiak Dyrektor Centrum Kultury,  

radnych powiatowych Pana Przemysława Staszaka, Pana Tadeusza Bednarczuka, Pana 

Zdzisława Pajdowskiego Przewodniczącego Zarządu Osiedla, sołtysów, radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

2 Barbara  Grzebyk TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

3 Jolanta Kadler TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 
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4 Zbigniew Kołodziej TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

5 Marek Kowalczyk TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

6 Paweł Łysiak TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

7 Anna Makuchowska TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

8 Andrzej Muszyński TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

9 Robert  Treller TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

10 Leszek Wieczór TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

11 Joanna  Wojciechowska NIE • 24.06.2024 15:03 Nieobecny 

12 Anna  Wojtaszek TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

13 Waldemar Wołyniec TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

14 Mirosław  Zawadzki TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

15 Marcin  Zbrzyzny TAK • 24.06.2024 15:03 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji.  

4. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

5. Wnioski i zapytania radnych.  

6. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy 

Dobiegniew. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7.1. zmiany uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

 7.2. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dobiegniew.  

 7.3. uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

 7.4. przyjęcia Raportu z ewaluacji Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na 

lata 2018-2028. 

 7.5. przyjęcia Raportu z ewaluacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Dobiegniew do 2023 r. 

 7.6. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
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 7.7. wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej Grupie 

Działania ,, Pojezierze Dobiegniewskie" 

 7.8. zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie działań realizowanych ze środków pochodzących 

z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 

na lata 2014-2020.  

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej Grupie Działania ,,Pojezierze Dobiegniewskie" 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 15:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 15:07 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 15:07 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 15:07 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 15:07 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 15:07 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 15:07 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 15:07 
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12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 15:07 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 15:07 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 15:07 

 

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań realizowanych 

ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 15:08 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 15:08 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 15:08 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 15:08 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 15:08 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 15:08 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 15:08 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 15:08 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 15:08 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 15:08 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 15:08 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 15:08 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 15:08 
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14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 15:08 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 15:08 

 

 

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 15:08 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 15:08 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 15:09 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 15:08 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 15:08 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 15:08 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 15:08 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 15:08 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 15:08 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 15:09 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 15:09 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 15:09 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 15:08 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 15:09 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 15:08 

 

 



6 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. Bez uwag.  
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 15:09 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 15:09 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 15:09 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 15:09 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 15:09 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 15:09 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 15:09 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 15:09 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 15:09 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 15:09 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 15:09 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 15:09 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 15:09 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 15:09 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 15:09 
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Ad.4. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

Bartosz Jabłoński Burmistrz – poinformował, że spotykamy się na tyle często, że będzie to 

krótki punkt, natomiast chciałbym się od razu usprawiedliwić sygnalizowałem Panu 

Przewodniczącemu, że dziś będę  potrzebował uczestniczyć wspólnie z Panią dyrektor Sabiną 

Jóźwiak w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania ,,Blisko Natury” gdzie tam jest troszeczkę 

środków z których moglibyśmy skorzystać a że dzisiaj mają Walne Zebranie to nie 

chcielibyśmy żeby coś  nas ominęło tym bardziej, że do tej pory w strukturach organizacji 

funkcjonowała też Pani Sylwia Łaźniewska  no i chcielibyśmy też zawalczyć o to aby wciąż w 

tych strukturach w zarządzie być, a nie moglibyśmy gdyby nas tam po prostu fizycznie nie było. 

Stąd na wstępie Was przepraszam jeśli chodzi o sprawozdanie z działalności to ostatnia sesje 

mieliśmy 10 czerwca. 

Dnia 10 czerwca to była sesja absolutoryjna. 

Dnia 11 czerwca miałem przyjemność spotkać się z Panią Sekretarz i z Panem Domagałą i z 

Radnym z Radęcina gdzie weryfikowaliśmy to co możemy zrobić co należy zrobić na 

cmentarzu. Były to dwie wizje lokalne. Jedna była w Radęcinie druga w Mierzęcinie. O tym 

jakie tam problemy się pojawiły to Wam zasygnalizowaliśmy. Próbujemy je rozwiązać 

zobaczymy na ile nam się to uda chodzi generalnie o tą nieszczęsną energię elektryczną. Jeżeli 

chodzi o Mierzęcin to tutaj to ustaliliśmy jaki będzie kierunek, natomiast jeżeli chodzi o 

Radęcin to tam próbujemy walczyć, aby  stanąć na wysokości zadania by było to właściwie 

zrealizowane jak byśmy sobie wszyscy życzyli. Tego samego dnia spotkałem się również z 

Panią Prezes Szpitala oraz z Panią Radną Natalię Burdz gdzie dyskutowaliśmy o temacie 

uruchomienia Poradni K w Dobiegniewie i tutaj moja gorąca prośba również do radnych 

obecnych powiatowych, aby nas wspomagać w tym przedsięwzięciu dlatego, że to ma służyć 

przede wszystkim Paniom bo Panowie specjalnie z tego nie skorzystają, natomiast nie ulega 

żadnej wątpliwości, że jest to inicjatywa ważna i uważam, że ginekolog w Dobiegniewie 

przyjmować powinien jeśli udało by się to zrealizować na NFZ to była by opcja najlepsza z 

możliwych. 

Dnia 12 czerwca to była środa mieliśmy spotkanie to już było nasze nieformalne spotkania 

związane z zakupem samochodu strażackiego, ponieważ Burmistrz stoi na straży budżetu i my 

z Panią Skarbnik i z Panią Sekretarz stwierdziliśmy, że nie jesteśmy w stanie wydatkować tych 

pieniędzy więc musieliśmy się raz jeszcze z Wami spotkać z tego spotkania oczywiście wynikła 

intencja, że Radni stwierdzili żeby ten samochód kupować myśmy i tak po tym spotkaniu 

wyszło, natomiast w aktualnej sytuacji nas po prostu na ten zakup nie stać pewnie później na 
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ten temat będziemy jeszcze dyskutować nie chcę tego wątku przedłużać. Tego samego dnia 

uczestniczyłem również w Walnym Zebraniu w Ługach to była nasza tzw. Grupa Rybacka 

Pojezierze Dobiegniewskie. To było spotkanie  sprawozdawcze w tych strukturach również do 

tej pory w radzie tej organizacji była Pani Sylwia Łaźniewska został uzupełniony skład z 

ramienia Dobiegniewa członkowie wyłonili Panią Ewę Karpińską jako przedstawiciela jest to 

przedstawiciel jak ewentualnie mnie Pan Bednarczuk wyprowadzi z błędu to był przedstawiciel 

społeczny struktur społecznych bo tam są struktury samorządowe, społeczne, gospodarcze jak 

dobrze pamiętam jako przedstawiciel społeczny. W strukturach tego oczywiście tej organizacji 

dalej funkcjonujemy dzisiaj w porządek obrad wprowadziliście uchwałę mnie już wtedy pewnie 

nie będzie, ale wyjaśni wszystko Pani Sekretarz dlaczego to się tak stało i będzie na pewno  

pewnie merytoryczna w tej kwestii.    

Dnia 13 czerwca  w czwartek Burmistrz odbierał nadgodziny. 

Dnia 14 czerwca w piątek mieliśmy przyjemność gościć w DPS  gdzie miało miejsce spotkanie  

Rodzin i za to zaproszenie również Pani dyrektor Domu Pomocy Społecznej serdecznie 

dziękuję.  

Dnia 15 czerwca sobota rozpoczęcie Regat Żeglarskich pn:,,Memoriał Jeńców Oflagu II C 

Woldenberg”. 

Dnia 16 czerwca miały miejsce gminne ćwiczenia OSP, które odbywały się w Radęcinie w 

szkole. Tam z kolei uczestniczyć nie mogłem, natomiast byłem na wręczeniu nagród w tego 

wydarzeniu regaty czyli :,,Memoriał Jeńców Oflagu II C Woldenberg”. Jeszcze tylko dodam, 

ze 15 czerwca mieliśmy piękne wydarzenie to była sobota gdzie mieliśmy spotkanie z 

harcerzami i tam nastąpiło też przekazanie pożegnaliśmy Panią Grzankowską  przekazaliśmy 

młodej osobie, że tak powiem Panie Waldemarze mogę tak powiedzieć czuwanie nad  drużyną 

ewentualnie Pan Waldemar to nazwie tak jak powinniśmy to nazwać. 

Dnia 17 czerwca w poniedziałek to jest dzień kiedy przyjmuje Burmistrz i ja też oczywiście ja 

mam też proszę Państwa i przepraszam wszystkich mieszkańców, których czasami nie jestem 

w stanie przyjąć gdzie my te wizyty przekładamy, ale wierzcie mi na słowo nie sposób przyjąć 

wszystkie osoby, które z Burmistrzem tego kontaktu potrzebują. Czasami są tam proste tematy, 

ale często, gęsto muszę się posiłkować wsparciem moich merytorycznych pracowników z 

Urzędu i  to wszystko  zajmuje czas bo staramy się stanąć na wysokości zadania wszystkich 

problemów bo wszystkie traktujemy szalenie poważnie.Tego dnia mieliśmy też komisje 

wspólną gdzie gro bieżących tematów zostało omówionych. 

Dnia 18 czerwca we wtorek uczestniczyłem w zakończeniu roku w Przedszkolu 6 latków 

żegnaliśmy którzy idą do pierwszej klasy. Spotkałem się również z dyrektorem Eko Lasu 
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Zakładów Drzewnych gdzie poruszaliśmy tematy związane z funkcjonowaniem tych 

Przedsiębiorstw w Dobiegniewie. Z Zakładami Drzewnymi jeszcze jesteśmy na dodatkową 

rozmowę umówieni z tego względu, że jest o czym rozmawiać bo borykają się z dużymi 

problemami będziemy starać się im też pomóc. W tym dniu uczestniczyłem również w 

Zarządzie SGO5 czyli naszego Zawiązku kolokwialnie mówią śmieciowego i spotkałam się też 

tego dnia z Panem Jakubem Drelichem i jeszcze jednym Panem inicjatorem tego spotkania był 

też Pana Jakub Drelich gdzie omawialiśmy temat związany z  tym wydarzeniem wrześniowym 

czyli Puchar Jeziora Lipie i Długiego gdzie jesteśmy zaangażowani również w organizację tego 

przedsięwzięcia ja Panom obiecałem, że Dobiegniew stanie na wysokości zadnia i wciąż się 

chcemy angażować bo uważam, że jest to już  teraz wydarzenie prestiżowe na miarę wydarzenia 

ogólnopolskiego. 

Dnia 19 czerwca środa spotkanie z Panią z Gazety Lubuskiej. Rozmawialiśmy o promocji 

ewentualnie która moglibyśmy realizować przy pomocy ich mediów oraz spotkanie z 

Burmistrzem Drezdenka porozmawialiśmy sobie o wspólnych planach, które moglibyśmy jako 

partnerskie gminy realizować, ale to na razie są luźne rozmowy i pomysły więc jak by ubiegam 

gdyby mnie ktoś ciągnął za język to na razie rozeznajemy tematy miedzy sobą.  

Dnia 20 czerwca w czwartek to było zakończenie klas trzecich przy Gminnym Zespole Szkół 

oraz zerówek oraz miałem przyjemność uczestniczenia w 101 urodzinach naszej mieszkanki. 

Dla mnie to ogromne wydarzenie bo pierwszy raz miałem okazję poznać kogoś kto taki osiągnął 

piękny wiek i jeszcze raz życzymy zdrowia  bo ono w tej sytuacji jest najważniejsze. 

Dnia 21 czerwca w piątek  wspólnie z Panią Dorotą Kopytek uczestniczyliśmy w 

zakończeniach roku szkolnego w Gminnym Zespole Szkół mieliśmy to podzielone na trzy 

części i we wszystkich byliśmy tak, że zostały wtedy również wręczone stypendia Burmistrza, 

a są to stypendia, które mogły być wręczone tylko dzięki temu, że Radni uchwalili taką uchwałę 

za co po raz kolejny ja po raz pierwszy dziękuję za to sam byłem też w to zaangażowany w tą 

uchwałę i uważam, że to inicjatywa bardzo zacna. 

Dnia 22 czerwca w sobotę miałem okazję gościć młodzieżową nasza grupę strażacką, która co 

prawda jedną noc strażacy zorganizowali taki obóz  tak że byłem u nich również i zaprosiłem 

żeby to było już cyklicznie co roku, aby takie wydarzenia organizować żeby mieli tą możliwość 

integracji. Z tego miejsca na prawdę bardzo, ale bardzo przepraszam Sołtysa ze Słowina, że nie 

mogłem być na waszym wydarzeniu, ale już mi się nałożyło trochę obowiązków rodzinnych 

natomiast godnie zastępowała mnie Pani  Sabina Jóźwiak. Obiecuję, że to pierwszy i ostatni 

raz kiedy Burmistrza w Słowinie zabrakło w kolejnym roku będzie na pewno i do fajerwerek 

obiecuje też się dołożę. Widzę, że Sołtys jest nas mnie trochę obrażony przepraszam z całego 
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serca. Być powinienem mam tego świadomość, natomiast to daje mi sygnał tylko tego, że 

Burmistrz też czasami potrzebował by zastępcy bo nie sposób być naprawdę wszędzie.  

Dzisiaj o godzinie 10.00  również byłem w Gorzowie gdzie mieliśmy Walne Zebranie związane 

z SIM Nadwarciańskim było to zebranie absolutoryjne to absolutorium zostało udzielone. 

Umówiłem się również z panami z SIM na dodatkową rozmowę dlatego, że zależy nam na tym 

aby tematy związane z budowa tego lokalu pod wynajem o którym też wam sygnalizowałem, 

który będzie naprzeciwko budynku wielofunkcyjnego zrealizowany, aby te prace nabrały tempa 

i je maksymalnie przyspieszyć, więc my w porównaniu do innych członków jesteśmy już w 

tym temacie dość dobrze zaawansowani bo tak naprawdę mamy już wskazaną lokalizację o czy 

wszyscy wiemy  i mamy dla tej lokalizacji miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

czyli można powiedzieć jak to oni stwierdzili jest już z górki oni się starają pozwolenie na 

budowę i będziemy chcieli to realizować nie zwłocznie i tak naprawdę przed sesją która 

aktualnie trwa spotkałem się również z sołtysami, którzy przedstawili mi zadania na ta 

kadencję, które są do wykonania . Trochę porozmawialiśmy o ich pilności, natomiast jest tych 

zadań sporo będę musiał znaczną ich cześć omówić z Panią Sekretarz i z Panią Skarbnik oraz 

osobami merytorycznymi, ale to już sołtysi będą informowani co z tym fantem dalej będziemy 

robić, które potrzeby realizować priorytetowo.  

Na chwilę obecną dziękuję i przepraszam, ze to co za chwile nastąpi, że będę musiał uciekać 

bo mamy jeszcze  kawałek drogi do przejechania z Panią Sabiną Jóźwiak, aby się nie spóźnić 

na to spotkanie, które również sygnalizowałem.   

Ad.5. Wnioski i zapytania radnych. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zapytał Pana Burmistrza czy odpowiedz na 

wnioski i zapytania będą na następnej  sesji.  

Bartosz Jabłoński Burmistrz – poinformował, że umówmy się tak, że jeżeli będzie potencjał do 

tego żeby odpowiedzieć bezpośrednio to ja proszę żeby  moje służy odpowiadały bezpośrednio 

jeśli odpowiedzi nie będą satysfakcjonujące to proszę je również skierować ewentualnie na 

piśmie, albo zasygnalizować, że na następnej sesji musi być uzupełnienie tego wątku.   

 

Paweł Łysiak – radny w imieniu mieszkańców Sławicy podziękował referatowi inwestycji za 

III etap modernizacji drogi a do Burmistrza z prośbą, aby ten IV etap dokończyć został ostatni 

kilometr żeby dogadać się z Nadleśnictwem żeby było to zrealizowane.   

 Zbigniew Kołodziej – radny zapytał Pana Burmistrza o cmentarze w Mierzęcinie i Radęcinie 

ale zostało Osieczno czy moglibyśmy się kiedyś umówić na to spotkanie?  
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 Leszek Wieczór – radny złożył wniosek ustny w imieniu wspólnoty nr 13 i 14 z ulicy Wojska 

Polskiego o przeprowadzenie remontu drogi wzdłuż garaży w/w wspólnot ponieważ w wyniku 

objazdu zorganizowanego podczas remontu drogi Mickiewicza ta droga uległa dewastacji.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM- zapytał Pana Burmistrza 31 maja tego roku 

Nadleśnictwo Głusko złożyło wniosek o ponowne rozpatrzenie uchwały w sprawie uznania za 

ochronne lasy skarbu państwa  będące w zarządzie Nadleśnictwa Głuska gdzieś to zaginęło. 

Prosił bym o trzymaniu ręki na pulsie. Ministerstwo Środowiska musi zaakceptować ten plan i 

zależy tu na czasie.  

Przemysław Staszak – radny powiatowy zapytał, że Radna, Sołtys sygnalizowała dewastacje 

zadrzewienia na drodze gminnej czy coś w tym kierunku  zadziałaliście? 

 

Ad.6. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy 

Dobiegniew. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że raz w roku organizujemy taką 

sesję dotyczącą bezpieczeństwa ona się zawsze odbywały w kwietniu. W tym roku ze względu 

na wybory, które były w terminie kwietniowym przesunęliśmy to na czerwca, ale w przyszłym 

roku wracamy do terminu kwietniowego. Wpłynęła prezentacja z PSP  to zaczniemy od PSP. 

Panie Komendancie proszę przybliżyć nam sytuację bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy 

ale także powiatu.  

 Pełne wystąpienie ( prezentacja) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: https: 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491  ( 0:25:35). Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.   

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że jeżeli jesteśmy przy strażach to 

teraz Pan Tadeusz nasze lokalne podwórko.   

Pełne wystąpienie Komendanta Gminnego OSP  w Dobiegniewie zostało zarejestrowane w 

nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: https: 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491 (0:46:27). 

Paweł Łysiak – radny podziękował Panu Tadeuszowi za wszystkich naszych strażaków z 

uwagi na to, że  widać ich zaangażowanie są  nie tylko wykorzystywani do akcji ratowniczych 

zachęciliście dużo młodzieży, a także starszych, którzy byli tymi strażakami ochotnikami dużo 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491
https://radni.tv/transmisja/?id=5491
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zrobiliście szkoleń  brakuje mi tylko jednego że nie macie żadnego konta nie jesteście 

organizacją pożytku publicznego żeby było można Was wesprzeć powinniście to uzupełnić tak 

samo stronę internetową jest Facebook. Powinniście to uzupełnić. Ja chętnie bym Wam wpłacił, 

ale niestety nie mogę. Nie macie takiej prostej rzeczy jak zarejestrowanie  organizacji pożytku 

publicznego. Komendantowi dziękujemy za to, że z ramienia PSP wspiera naszych strażaków 

i że zawsze można na was liczyć i za równo w szkoleniach  jak i pozyskiwaniu różnych 

środków.  

Tadeusz Szydłowski Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej – 

podziękował w imieniu OSP struktur z gminy Dobiegniew. Komendant PSP w Strzelcach 

Krajeńskich również podziękował.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że wydaje się, że cała Rada 

Miejska, Sołtysi naszym lokalnym Strażakom zawsze będą dziękować to że wy się szkolicie, 

że podnosicie swoją  sprawność to nie tylko robicie dla siebie ale również dla nas żeby nam się 

żyło bezpiecznie w tej gminie.  

Tadeusz Szydłowski Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej – 

poinformował, że to, że straciliśmy tą dotację na rok 2024 i teraz Szanowni Państwo 5 

druhów kończy szósty kurs mam nadzieje, że z wynikiem pozytywnym 6 lipca i tych ludzi 

trzeba ubrać. Dzisiaj koszt wyposażenia jednego ratownika to jest w granicach osiem tysięcy 

złotych. Prawdopodobnie będzie tak, że część będzie brała udział w działaniach ratowniczych 

część niestety nie ze względu na brak środków ochrony osobistej. Na miarę możliwości 

środki własne, które posiadamy będziemy systematycznie zakupować.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że smutne jest to.  

Następnie  Przewodniczący poprosił Pana Kierownika  Posterunku Policji Posterunku Policji 

Pana Zbigniewa Ignasiaka o przedstawienie prezentacji na temat bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew. 

Pełne wystąpienie ( prezentacja) Kierownika Posterunku Policji Straży zostało zarejestrowane 

w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: https: 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491  ( 0:57:08). Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.   

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że Kierownik będzie częstszym 

gościem na naszej sesji będziemy wysłać zaproszenia ale gdyby nie dotarło to ostatni 

poniedziałek miesiąca o godzinie 15:00 zapraszamy.  

https://radni.tv/transmisja/?id=5491


13 
 

Pan Kierownik mówił tutaj o tych akcjach poszukiwawczych nie dawno odbyło się takie 

szkolenie w Nadleśnictwie Głusko gdzie zaangażowanych  było wiele  służb między innymi 

Policja, Straż Pożarna, Strażnicy Leśni z trzech województw. Ciekawe to szkolenie było.    

 

 Paweł Łysiak – radny podziękował Kierownikowi Policji i dla całej załogi bo jeżeli chodzi o 

prace Policji to widać ją jeżeli chodzi o statystykę to wiemy, że to jest królowa nałóg zaraz po 

konfabulacji i łyżwiarstwie w zależności jak się patrzy na ta statystykę, natomiast jesteśmy z 

tego zadowoleni i dlatego jako gminy żeśmy dofinansowali  samochód i chcemy żeby było 

coraz to lepiej życzymy Wam jak najmniej pracy żebyście mogli odpoczywać zająć się 

profilaktyką, a nie ściganiem przestępców.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM- zapytał czy często jest potrzeba korzystania z 

monitoringu miejskiego? 

Zbigniew Ignasiak Kierownika  Posterunku Policji – poinformował, że monitoring to jest 

dar od gminy naprawdę nie oceniony bo przy poszukiwaniach czy przy zaginięciach bo niektóre 

zaginięcia zgłaszane przez osoby szczególnie przy osobach małoletnich reagujemy 

natychmiast. Pierwszą rzecz jaką robimy to jest to, że sprawdzamy kluczowe punkty wyciągi 

komunikacyjne gdzie te osoby mogły  by się przemieszczać i monitoring jest bezcenny. 

Podobnie jest przy kolizjach czy przy potencjalnych wypadkach, które mogą się odbyć na 

terenie miasta, ale też jeżeli chodzi o zdarzenia kryminalne nie wdając się w szczegóły jest to 

bezcenne bo ta praca która my wykonujemy szczególnie ta praca kryminalna, operacyjna o 

której nie mogę tutaj mówić to bazowanie na takich narzędziu jakim jest monitoring jest bardzo 

pomocne. Rozbudowanie tego monitoringu w miarę możliwości oczywiście gminy uważam, że 

było by bardzo takim pożądanym kierunkiem i należałoby o tym pamiętać. 

Mirosław Zawadzki radny – zapytał bo na prezentacji nie widziałem chyba nie było czy temat 

sprzedaży alkoholu osobom niepełnoletnim jest zgłaszane w naszej gminie?  

Zbigniew Ignasiak Kierownika  Posterunku Policji – poinformował, że takie tematy są 

zgłaszane wtedy prowadzimy postępowanie sprawdzające albo przygotowawcze. Tak jak 

mówiłem ulica Wyszyńskiego jest tą dramatyczna ulicą i zdajemy sobie sprawę, że często 

dochodzi do takich sytuacji, że te osoby nieletnie podchodzą do naszych panów i 

prawdopodobnie wszyscy sobie zdajemy sprawę z tego, że za drobną opłatą za jakieś piwo ci 

panowie im tam ten alkohol kupują dlatego ta kamera na ulicy Wyszyńskiego jest bardzo  

potrzebna bo to jest najbardziej drażliwa ulica i kroczowa bo  nie ma problemu przy sklepach 

bo tam monitoring jest, ale ulica Wyszyńskiego generuje tyskie sytuacje, że ci panowie właśnie 

to robią. Sami sklepikarze, sprzedawcy są na tyle ogarnięci i przez nas przetrenowani, że zdaja 
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sobie sprawę z konsekwencji tego jak to może wyglądać. Jesteśmy też w bardzo dobrym 

kontakcie od pewnego czasu z pedagogami szkolnymi. Ja tez uczulam w rozmowach na temat 

tego żeby zgłaszali nam takie incydenty, że jest osoba nieletnia nie daj bóg małoletnia pod 

działaniem alkoholu i to robią coraz częściej   i takie informacje też przesyłają oprócz tego że 

do nas do Sądu do spraw rodzinnych i nieletnich w Strzelcach Krajeńskich. Tak jak mówiłem 

na samym początku ta informacja która idzie do nas ona jest bezcenna dlatego ciągle uczulam 

to nie jest donoszenie to jest informowanie nas, a my przeciwdziałamy, a najlepsza jest 

prewencja czasami jak miedzy sobą rozmawiamy to jak przyjeżdżają kryminalni to jest już po 

wszystkim bo to już jest coś się stało i trzeba temat rozwiązać, a prewencja zadziała przed to 

jest bezcenne dlatego będę uczulał radnych uprosił żeby tą kamerę na ulicy Wyszyńskiego w 

pierwszej kolejności ją zamontować w miarę możliwości.  

 Marcin  Zbrzyzny – radny zapytał czy Policja zauważa jakieś zjawiska społeczne 

postępujące  w takim tempie, które mogą stanowić zagrożenie dla bezpieczeństwa publicznego 

w przyszłości na co rada powinna zwrócić uwagę jeżeli chodzi na przykład o finasowanie 

działań Policji?  

 Zbigniew Ignasiak Kierownika  Posterunku Policji – poinformował, że finansowanie 

działań Policji w taki sposób jaki odbywa się teraz bo przede wszystkim u nas  chodzi o środki 

transportu jest na znakomitym poziomie i gmina Dobiegniew i myślę, że nie ma się czego 

wstydzić bym powiedział, że jest wiodącą gminą w powiedzie strzelecko- drezdeneckim. Ja 

mam pewne pomysły przede wszystkie jeśli chodzi o poszukiwania, ale nie chcę o nich mówić 

tutaj bo nie wiem czy jestem  do wystarczająco umocowany żeby mówić na radzie gminy. Są 

kierunki   i myślę, że jak będziemy się spotykać co miesiąc na radach tak apelowałem do pana 

burmistrza bo kiedyś była taka praktyka to wtedy te problemy bieżące, które będą wynikały 

będziemy omawiać sobie czy ze mną czy ze mną i z moim  takim nie formalnym zastępcą 

którego też czasami będę chciał zabierać i jeśli chodzi o pytanie to na pewno narkotyki. Cała 

Polska si ę z tym boryka cały świat się z tym boryka i tutaj też duża rola jest szkół tej 

świadomości młodych ludzi tego się najbardziej obawiam bo jak by jest to temat najtrudniejszy 

do ogarnięcia bo to wynika po prostu z apetytu młodych ludzi na żeby próbować czegoś 

nowego, zakazanego więc uważam, że to jest największe zagrożenie. Aktualnie bo najtrudniej 

do tych osób dotrzeć i przekonać ich do tego że to jest złe.  

 Mirosław Zawadzki radny zapytał bo jeżeli mówimy o bezpieczeństwie to zabrakło mi takiej 

kluczowej informacji o przekraczaniu prędkości i na których odcinkach ona jest  szczególnie 

dotkliwa dla mieszkańców bo żeby działać jako rada w przeciwdziałaniu my musimy wiedzieć 

jak to wygląda z punktu widzenia przede wszystkim Policji.  
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 Zbigniew Ignasiak Kierownika  Posterunku Policji – poinformował, że dzisiaj odebrałem 

telefon od pracownika gminy, który najpóźniej jutro już to pismo do mnie dotrze i gmina 

właśnie się zwraca z informacją na temat gdzie dochodzi do największej liczby wykroczeń 

drogowych, zdarzeń drogowych, kolizji, wypadków  przez przekraczanie prędkości i jeśli rada 

sobie tego życzy i gmina tez będzie mnie o to pytać w miarę możliwości będę wam  o tym 

opowiadał co miesiąc też gdzie dochodzi w gminie do  wykroczeń typy przekraczania 

prędkości. Z doświadczenia wiem, że dochodzi na drodze krajowej bo to jest nasza bolączka i 

też w rejonowe miasta szczególnie przez kierujących gdzie nie są z naszego rejonu bo tak 

analizowałem sobie wypadki z kilku ostatnich lat to najczęściej do tych wypadków dochodziło 

przez osoby, które nie były z terenu gminy bo małe miasto jadą szybko i wtedy Policji nie ma 

ale na szczęście wiem, że nie raz usłyszałem takie w latach poprzednich zarzuty, że dlaczego 

Policjanci stoją na tej ulicy Gorzowskiej albo dlaczego stoją na ulicy Gdańskiej bardzo dobrze, 

że tam stoją bo nawet jak ci kierujący  przekazują później informację no tam stoją Policjanci i  

Patrol Ruchu Drogowego i stoi Patrol dobiegniewski to zwalniają. Byłem świadkiem kilku 

wypadków na terenie miasta śmiertelnych więc krajówka jest naszym  tragicznym punktem i ta 

droga na Drezdenko. Ten transport, który się tu odbywa, który idzie na Drezdenko on też jest 

uciążliwy i nie zawsze ci kierujący dużymi transportami na tej wąskiej drodze  w Ostrowcu to 

jest przekleństwo ten zakręt jak wiemy tam tez doszło do kilu zdarzeń drogowych gdzie ktoś 

uderzył w ceglany płot, który tam był ktoś uderzył w dom, słup energetyczny więc są takie 

miejsca i będę was o tym informował gdzie są a wy radni możecie temu przeciwdziałać. Dzisiaj 

pierwszy raz przejechałem ulicą Mickiewicza  i co zobaczyłem z radością to zobaczyłem 

ogranicznik po prostu co jest świetnym rozwiązaniem  hopka tak zwana i myślę, że tendencja 

jest dobra. Tak samo jest na ulicy Wyszyńskiego oby więcej takich działań bo pewnych osób 

nie jesteśmy w stanie przekonać żeby jeździły wolniej, ale ich pięknie wypucowane samochody 

za dwadzieścia pięć tysięcy z felgami ciężko zniosą spotkanie z taką hopką więc tendencja jest 

dobra.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że Państwo Radni pewnie 

zauważyli, że otrzymaliście jeszcze na tablety informację o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego n terenie miasta i gminy Dobiegniew przygotowane przez Pana Macieja 

Kowalczyka dotyczące Obrony Cywilnej i Zarządzania Kryzysowego spraw obronności tam 

też podlegają Ochotnicze Straże Pożarne także system monitoringu ten też pod to podlega. 

Dokładne informacje są ile kamer gdzie te kamery.  
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 Waldemar Wołyniec – radny  zapytał odnośnie czy są jakieś wykroczenia odnośnie osób, 

które mieszkają w Dobiegniewie to nie są Polacy którzy pracują w Zakładach czy są jakieś 

takie zgłoszenia. Jak oni się tutaj prowadzą? 

 Zbigniew Ignasiak Kierownika  Posterunku Policji – poinformował, że prowadzą się 

dobrze. Poważnie odpowiedziałem ale działamy również ze Strażą Graniczną sam byłem w 

zeszłym tygodniu na takich działaniach tutaj sprawdzamy lokale które osoby innej narodowości 

niż Polska zamieszkują, wykonują pracę na rzecz tych naszych Zakładów i uwierzcie mi, że w 

stosunku do lat poprzednich jest o wiele lepiej. Oni też wiedza, że my jesteśmy tez wiedzą, że 

jest monitoring wiedzą, że czuwamy i jest dobrze albo bardzo dobrze. Oczywiście na pewno 

zdarzają się jakieś incydenty. Nie o każdym wiem ale jeśli chodzi o jakieś zdarzenia 

kryminalne, przestępcze to ani w zeszłym roku nie przypominam sobie żeby coś takiego było 

ani teraz do połowy tego roku. Tak dwa trzy lata wcześniej było tego troszeczkę więcej ale jest 

dobrze i bardzo dobrze.     

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM zapytał Sołtysów czy na terenach wiejskim nie ma 

żadnych problemów?  Czy nasi dzielnicowi na stronie kiedyś  sprawdzałem Marek Warchoł 

teren wiejski i pani Ewelina teren wiejski. 

Zbigniew Ignasiak Kierownika  Posterunku Policji – poinformował, że się zmieniło mamy 

dzielnicowego miejskiego tutaj z gminy Dobiegniew Pan Paweł Mirosławski i Pani Ewelina 

pracuje w innym zespole w Posterunku  i radzą sobie  chłopaki. Mamy dużo takiej pracy. 

Dzielnicowy ma taka pracę jak ja to mówię bardzo do społeczeństwa ma dużo poczty dużo 

przesłuchań tych przemocowych spraw, które też wyglądają lepiej, ale są ciągle obecne więc 

dużo tutaj z OPS działamy. Działa nam się bardzo dobrze jesteśmy w ścisłej współpracy i każdą 

sytuacje staramy się rozwiązywać na bieżąco i wspieramy się bo jeżeli chodzi o przemocowe 

tematy jest tego  dosyć sporo i Pan Kierownik i ja trzymamy rękę na pulsie  i dzielnicowi tez 

działają sobie dobrze mamy ich ciągle i to nie jest, że ktoś zabiera dzielnicowych do innych 

służb do pełnienia służby w innych miejscach. Tak nie jest oni są ciągle tutaj.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM serdecznie podziękował za odwiedzenie sesji Rady 

Miejskiej. Na pewno za rok ponowimy zaproszenie o przybycie myślę, że przy takich 

Strażakach i Policjantach możemy czuć się bezpiecznie na terenie gminy.  
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Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Ad.7.1. zmiany uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej gminy na 2024 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy w tej sprawie zostało 

zarejestrowane w nagraniu obrad z Sesji i  dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491  ( 1:27:32) 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:34 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:34 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:35 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:34 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:34 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:34 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:34 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:34 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:35 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:35 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:35 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491
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12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 16:35 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 16:34 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:34 

 

Ad.7.2. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Dobiegniew.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że uchwała omówiona została na 

komisji przez Panią Dyrektor Przedszkola. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dobiegniew.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:35 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:35 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:36 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:35 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:35 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:35 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:36 
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7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:35 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:35 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:35 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:36 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:36 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 16:36 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 16:35 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:35 

 

Ad.7.3. uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że tu obradowała Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Na komisji było odczytane. Komisja w tym miesiącu była wspólna. 

Wszyscy byli na komisji.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:36 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:36 

3 Waldemar Wołyniec Wstrzymał się 24.06.2024 16:36 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:36 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:36 
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6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:36 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:36 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:36 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:36 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:36 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:36 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Wstrzymał się 24.06.2024 16:36 

14 Marcin  Zbrzyzny Wstrzymał się 24.06.2024 16:36 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:36 

 

Ad.7.4. przyjęcia Raportu z ewaluacji Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na 

lata 2018-2028. 

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – zapytała dlaczego pan Przewodniczący nie mógł się 

wgryźć w temat ? Rozumiem, że w temat raportu z ewaluacji, a nie całej strategii.  

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że mają Państwo analizę 

tabelaryczną na pierwszej stronie bo jest to robione zgodnie z zapisami strategii. Strategia jak 

Państwo pamiętacie wielu z Państwa uchwalało tą strategię ona określa jak ten raport z 

ewaluacji ma wyglądać i jakie wskaźniki badamy. Jest pokazane wartość określonych 

wskaźników  przyjętych  w strategii i jak się zmienia z stąd wyciągamy wnioski na przyszłość 

one są tutaj trzy wnioski wskazane jak postępować dalej z zapisami strategii i z działalnością 

gminy Dobiegniew.   

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że w tej pierwszej strategii w 2018 

roku właściwie znalazłem, że jest pilna potrzeba budowy kanalizacji Niwy i wymiany sieci 

wodociągowej w Wołogoszczy. To było w tym 2018 roku.  

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że w strategii oczywiście natomiast 

jak mówimy o raporcie ewaluacji to badamy wskaźniki.  

Jolanta Kadler  radna – zadała pytanie dotyczące wskaźników. Na ile te wskaźniki  mogą 

przełożyć się na celem pozyskania  różnych funduszy dla gminy.  

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że wskaźniki nam tak naprawdę 

pokazują w którym kierunku powinniśmy iść. Jeżeli w jakiejś płaszczyźnie wskaźniki mamy 
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korzystne, dobre gdzie indziej wygląda na innych płaszczyznach wygląda gorzej czyli 

wiadomo, że interwencji musi się tam odbywać.    

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przyjęcia Raportu z ewaluacji Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 

2018-2028. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:40 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:40 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:40 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:40 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:40 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:40 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:40 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:40 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:40 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:40 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:40 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 16:40 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 16:40 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:40 
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Ad.7.5. przyjęcia Raportu z ewaluacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Dobiegniew do 2023 r. 
Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przyjęcia Raportu z ewaluacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Dobiegniew do 2023 r. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:41 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:41 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:41 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:41 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:41 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:41 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:41 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:41 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:41 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:41 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:41 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 16:41 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 16:41 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:41 
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Ad.7.6. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że informacja dla Pań i Panów 

Sołtysów opuściliśmy punkt na I sesji Rady Miejskiej dlatego musimy to uzupełnić. Pani Ania 

Makuchowska Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:42 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:42 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:42 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:42 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:42 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:42 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:42 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:42 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:42 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:42 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:42 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:42 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 16:42 
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14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 16:42 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:42 

 

Ad.7.7. wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej Grupie 

Działania ,, Pojezierze Dobiegniewskie" 

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że sygnalizowała na wspólnym 

posiedzeniu komisji, że najprawdopodobniej ta uchwała będzie przez Państwa procedowana  

istotnie jest  projekt tej że uchwały. Jest to odpowiedź na wniosek Lokalnej Rybackiej Grupy 

Działania, który wpłynął do Urzędu również do  Rady. Analizowałam tą sprawę widzę, że Pan 

Wiceprezes nas już opuścił bo dodał by z pewnością więcej. W związku z pracami nad lokalną 

strategią  rozwoju w nowym rozdaniu unijnym jest taka potrzeba  ponowienia woli członkostwa 

czy kontynuacji członkostwa. Wynika to również ze stanowiska Ministerstwa. Ja też 

poczytałam sobie, że nasze uchwały na mocy których gmina przystąpiła do Lokalnej Grupy 

Działania wymagają takiej aktualizacji i powołania się tak naprawdę w przepisach czy w 

podstawach prawnych na odpowiednie przepisy dotyczące obecnego okresu  oprogramowania 

2021-2027 stąd jest krótki zapis, że potwierdzamy chęć kontynuowania jeszcze raz 

wskazujemy, że  gminę reprezentuje Burmistrz Dobiegniewa Bartosz Jabłoński aczkolwiek w 

podstawie prawnej powołujemy się oprócz ustawy o samorządzie gminnym również ustawy o 

wspieraniu zrównoważonego rozwoju sektora rybackiego z udziałem europejskiego funduszu 

morskiego, rybackiego i akta kultury na lata 2021-2027 zgodnie ze wskazaniami Ministerstwa.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej Grupie 

Działania ,, Pojezierze Dobiegniewskie" 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:45 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:45 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:45 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:45 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:46 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:45 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:46 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:45 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:45 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:45 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:45 

11 Robert  Treller Za 24.06.2024 16:45 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Za 24.06.2024 16:45 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 24.06.2024 16:45 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:45 

 

Ad.7.8. zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie działań realizowanych ze środków pochodzących z 

budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2014-2020. 

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finasowanie działań 

realizowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy w tej 

sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu obrad z Sesji i  dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=5491  ( 1:44:00) 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zapytał czy cały projekt kosztuje dwa miliony 

trzysta?  

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że cały projekt mieliśmy dwa miliony 

trzysta umowę, a po przetargu wyszło dwa miliony sto. Czterysta sześćdziesiąt osiem tysięcy  

https://radni.tv/transmisja/?id=5491
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jest z budżetu gminy Dobiegniew jako wkład własny  VAT pozostałą kwota jest z PROW 

dofinansowania.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że mu się wydawało, że te 

pieniądze na ten cel już były.  

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że pieniądze w uchwale też mamy zapis, 

że będzie to pożyczka na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego i w załączniku 

o przychodach i rozchodach też jest ta pożyczka wpisana jako te środki wpisane są jako 

pożyczka. Tak mamy w uchwale budżetowej.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM- zapytał czy ta sieć kanalizacyjna także będzie 

podciągnięta do granicy działki. Co dalej z podłączeniem do konkretnych mieszkań? PROW 

projekty są do granicy działki tylko. 

Daniel Domagała Kierownik – poinformował, że zakres inwestycji obejmuje tylko sieć 

kanalizacyjną czyli podłączenie do budynków są w gestii prywatnej inwestorów, mieszkańców.  

Marcin Zbrzyzny radny – zapytał jaki jest przewidywany koszt obsługi długu? 

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że my jako gmina nigdy nie 

korzystaliśmy z pożyczki takiej na wyprzedzające finasowanie. Zawsze mieliśmy obligacje 

gdzie na ten moment mamy  marże 1,7 do od 1 do 0,95 do 1,75%. Nasza gmina ościenna 

Zwierzyn, która realizuje takie zadania z wyprzedzającym finasowaniem mówi, że 0,5% to nie 

jest duże obciążenie finansowe dla gminy tylko, że będzie tam założony drugi rachunek na 

obsługę jak by tego rachunku do pożyczki i to jest dla nas najbardziej korzystniejsza bo jeżeli 

byśmy brali pożyczki czy kredyt z Banku w którym my mamy PKO BP to tam jest marża 

zaczyna się od 2%.    

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające 

finansowanie działań realizowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.06.2024 16:48 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 
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Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.06.2024 16:52 

2 Anna  Wojtaszek Za 24.06.2024 16:52 

3 Waldemar Wołyniec Za 24.06.2024 16:49 

4 Jolanta Kadler Za 24.06.2024 16:52 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.06.2024 16:52 

6 Marek Kowalczyk Za 24.06.2024 16:52 

7 Paweł Łysiak Za 24.06.2024 16:52 

8 Andrzej Muszyński Za 24.06.2024 16:52 

9 Barbara  Grzebyk Za 24.06.2024 16:52 

10 Anna Makuchowska Za 24.06.2024 16:52 

11 Robert  Treller Wstrzymał się 24.06.2024 16:52 

12 Joanna  Wojciechowska Nieobecny ------------ 

13 Mirosław  Zawadzki Wstrzymał się 24.06.2024 16:52 

14 Marcin  Zbrzyzny Wstrzymał się 24.06.2024 16:52 

15 Leszek Wieczór Za 24.06.2024 16:52 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy odpowiadając na pytanie radnego Pana Łysiaka 

podziękowanie za drogę bardzo się  cieszymy, że mieszkańcy dostrzegają nasze działania. Jeżeli 

chodzi o ostatni etap na pewno będziemy dokładali starań żeby ta droga była zrobiona w stu 

procentach. 

Odpowiadając na pytanie radnego Pana Kołodzieja cmentarz w Starym Osiecznie. Tak jak 

wspominał pan burmistrz byliśmy na wizji lokalnej dwóch cmentarzy w Radęcinie i 

Mierzęcinie to są cmentarze na które mamy dofinansowanie z   Polskiego Ładu. Mamy również 

na cmentarz w Starym Osiecznie  na pewno tam się wybierzemy nie mniej jednak jeżeli chodzi 

o cmentarz w Starym Osiecznie tak naprawdę projekt obejmuje inwentaryzację cmentarza. 
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Odpowiadając na pytanie radnego Pana Wieczora remont drogi wniosek mieszkańców 

wspólnoty 13,14 Wojska Polskiego dokonujemy tam  bieżących napraw wiedząc, że istotnie 

był to objazd i ciężki sprzęt z tego korzystał więc jak najbardziej o tym pamiętamy w miarę 

naszej możliwości na bieżąco ta droga jest poprawiana.  

Odpowiadając na pytanie Pana Przewodniczącego wniosek Nadleśnictwa chodzi o lasy 

ochronne tak jest u nas ten wniosek jeszcze się nad nim pochylamy. Oczywiście, że o nim 

pamiętamy i decyzja będzie podjęta nie zwłocznie.  

Odpowiadając na pytanie radnego powiatowego Pana Staszaka jeżeli chodzi o dewastację 

zadrzewień  tak dzisiaj zostało to zgłoszone pan kierownik już się tym zajmuje. Dzisiaj było to 

omawiane będzie wizja lokalna.  

 

Ad.9. Komunikaty 

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformował, że odda mikrofon panu 

kierownikowi bo przed nami CUP Panie Kierowniku krótka informacja dla Państwa Radnych 

z zaproszeniem na sobotę.  

Marcin Pawłowski Kierownik – poinformował, że tak jak Pani Sekretarz wspomniała w 

najbliższa sobotę 29 czerwca odbędzie się Międzynarodowy Młodzieżowy Turniej Piłki nożnej 

Dobiegniew CUP na który serdecznie zapraszam. Turniej w edycji jedno dniowej. Do turnieju 

zgłosił się 26 drużyn  w trzech kategoriach wiekowych to jest kategoria U7 takie małe skrzaty 

po raz pierwszy ta kategoria wiekowa, tak młoda kategoria wiekowa tego turnieju do tego 

kategoria U9 tutaj mamy 9 drużyn zgłoszonych i kategoria U 11 tak zwany orlik i tez również 

10 drużyn zgłoszonych. Turniej w całości będzie się odbywał na dwóch boiskach. Tym 

głównym tak zwanym boisku A oraz na boisku P tam będą wydzielone boiska odpowiednio 

zwymiarowane pod kategorie wiekowe. Turniej rozpocznie się o godzinie 8.30 rozpoczęciem 

uroczystym turnieju gdzie zostanie odegrany hymn państwowy potem krótkie powitanie 

Burmistrza Dobiegniewa Pana Przewodniczącego Rady. Z tego miejsca zapraszam wszystkich 

Radnych właśnie do wzięcia udziału w tym uroczystym otwarciu turnieju. Od godziny 9.00 

rozpoczną się rozgrywki i w okolicach godziny 17.00 -17.30 odbędzie się już oficjalne 

zakończenie turnieju i wręczenie nagród. Również zapraszam do uczestnictwa właśnie w tym 

wydarzeniu żeby uczestnicy poczuli się, że jest to turniej ważny zarówno dla nich jak i tutaj dla 

nas lokalnej społeczności.  
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Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że Pan Kierownik odpowiedział na 

pytanie bo kilku radnych się mnie pytało bo mamy zaproszenie na turniej, ale było na uroczyste 

wręczenie  nagród. Moje pytanie miało być czy możemy też być na otwarciu, ale Pan Kierownik 

powiedział, że możemy być. Przypominam w sobotę 8.30 otwarcie między 9.00 a 16.00 

rozgrywki turniejowe 17.00 uroczyste wręczenie nagród zapraszamy.  

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że na Facebook Dobiegniew tu jest 

moje miejsce ukazała się informacja z pewnością niektórzy z Państwa już ja widzieli 

Konsorcjum  Strabag wykonujący modernizację linii kolejowej informuję, że w związku z 

zakończeniem robót i uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie w dniu 25 czerwca czyli jutro 

PKP otwiera dla pasażerów peron nr 1 oraz cale przejście pod torami na stacji Dobiegniew.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że Klub Radnych Ziemi 

Dobiegniewskiej złożył inicjatywę uchwałodawczą w sprawie uchwalenia uchwały Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego przy drodze wojewódzkiej nr 160 w miejscowości Słonów w Gminie 

Dobiegniew. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – podziękował Radnym za udział w naszych 

sztandarowych imprezach gminnych że jesteście, że się pokazujecie tak było na Kwitnących 

Jabłoniach tak było w sobotę na Jana. To są nasze imprezy Sołtysi niekiedy się na to 

przygotowują do tych imprez. Zapraszamy do brania udziału do przyjeżdżania. Szczególnie na 

te sztandarowe imprezy gminne.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że rzadko się zdarza, że na sesji 

mamy dwóch jubilatów Pan Marcin wczoraj miał mogę powiedzieć które 40 urodziny, a  Pan 

Robert ma dzisiaj 40 urodziny. Wszystkiego najlepszego. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że przejrzał oświadczenia 

majątkowe do każdego mam coś. Drobne sprawy jeśli będziecie chcieli uzupełnić to 

uzupełnicie jeśli nie, ale jeśli ktoś  nie ma adresu  mógłby wpisać.  

Mirosław Zbrzyzny radny – odniósł się do kwestii przystanku na Słonowie poinformował, że 

nic nas to nie będzie kosztowało my po prostu musimy dać uchwałę, aby dać zielone światło i 

Urząd Wojewódzki niech się zajmuje tym tematem, a potrzeba wynika z tego, ze na powrocie 

ten autobus który jest uruchomiony z Radęcina do Gorzowa  mieszkańcy pierwszego Słonowa 

nie mają gdzie wysiąść i muszą albo jechać 2,5 kilometra dalej wysiąść koło kościoła albo 

wysiąść na Grabionce. Prawdopodobnie kiedyś jak autobus jeździł to kierowca się zatrzymywał  

na żądanie teraz są przepisy takie, że aby się kierowca zatrzymał musi być wyznaczony 
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przystanek ze względu  bezpieczeństwa innej możliwości nie ma aby wysadzić pasażera, a już 

absolutnie osoby niepełnoletnie.  

 

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że dzisiaj otrzymaliśmy informację 

z Urzędu Marszałkowskiego autobus zatrzymuje się przy 160 i na drugim Słonowie. Informacja 

na naszym Facebooku niedługo będzie umieszczona tak jak mówię dzisiaj pismo wpłynęło.  

Mirosław Zbrzyzny radny – poinformował, że to jest coś nie jasne bo na powrocie na 

pierwszym Słonowie nie ma opcji żeby się zatrzymał.  

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że na pewno w tamta stronę.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że w tamtą stronę jest przystanek 

na powrocie nie ma.  

Mirosław Zbrzyzny radny – poinformował, że mówimy teraz o powrocie.  

Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że pierwszy krok zrobiony 

będziemy teraz negocjować powrót.  

Mirosław Zbrzyzny radny – poinformował, że chodzi o powrót bo jeżeli jadą do Drezdenka 

do Gorzowa mają gdzie wsiąść na powrocie nie mają możliwości legalnego opuszczenia 

autobusu.  

Marcin Zbrzyzny radny – poinformował Panią Sekretarz, że nie jest to kwestia negocjacji bo 

też otrzymaliśmy pismo i problem jest taki, ze tego przystanku nie ma i żeby wyszedł impuls z 

Rady Miejskiej o utworzeniu przystanku przez Urząd Marszałkowski.    

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że nie wiadomo czy tam nie ma 

prywatnych gruntów, droga krajowa.  

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął V Sesję Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka                                                   

                                                                                                               Przewodniczący Rady 

Miejskiej  w Dobiegniewie                                                                                        

                                                                                                               /-/ Marek  Kowalczyk 

 

  


